
Mladen Ivanić postavio je pitanje Vijeću ministara BiH, koje glasi: 

„Dokle se stiglo s formiranjem koordinacijskog mehanizma, koliko je sredstava izgubljeno 

tim povodom i kakva je njihova struktura?“ 

 


